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Vragen Artikel 40 Reglement van Orde 

 

Van: Mevrouw Roos, Hart voor Bloemendaal 

Datum: 12-5-2017 

Betreft: Brief omwonenden Bijduinhof Adviescommissie Bezwaarschriften 

 

Geacht college 

 

1. Nav de brief van de heer De Lange en mijn vragen tijdens de 

commissievergadering grondzaken, meende ik begrepen te hebben dat de 

wethouder met alle betrokkenen om de tafel zou gaan zitten. De wethouder had 

dat ook zo verklaard maar nu begrijp ik uit de brief dat dit niet het geval is. Wat is 

het plan van het college? Wel of geen overleg? Indien wel, wat is de insteek van 

dat overleg? 

 

2. Ten tweede: als er opnieuw een gang naar de rechter wordt gemaakt, dan wil ik 

graag weten wat u gaat doen om dat te voorkomen. Is het niet mogelijk om een 

compromis te bereiken, als je daarvan al zou kunnen spreken? Waarom ligt de bal 

eenzijdig in de hoek van de omwonenden? 

 

3. Ten derde: het gaat hier ook over de uitleg van een bestemmingsplan. Dat is een 

plan dat de raad heeft vastgesteld. Ik zou u willen vragen een technische 

bijeenkomst te organiseren waarin wij als raad uitleg krijgen wat er nu allemaal 

mis is gegaan. Zodat we er tenminste van kunnen leren voor een volgende keer. 

Ik hoor spreken over: een inrichtingsplan, een talud, een muur, een 

hoogteverschil, aanpassingen in het plan zonder vergunning, ophogen van grond, 

balkons die er bij komen, het peil, wel of geen schuttingen, afwatering, Rijnland. 

Het is te veel om op te noemen. Als raad zijn wij mede verantwoordelijk voor de 

hele gang van zaken. Dit is geen kwestie meer van dagelijks bestuur maar van 

een beleid. En dat beleid is hopeloos in de knoop geraakt. Kunt u een dergelijke 

bijeenkomst organiseren? 

 

4. Als er geprocedeerd wordt: de advocaat die dit gaat doen stemt alles met de 

gemeente af. Maar wie heeft het mandaat voor het voeren van de procedure? 

Kunt u laten zien waar staat dat dit aan het college is gemandateerd? 

 

Ik vind een procedure altijd een zwaktebod van het gemeentebestuur. Dat inwoners 

gedwongen worden naar de rechter te gaan is voor mij hetzelfde als het over de 

schutting gooien van een probleem. Dat zouden we niet moeten willen. Ik zou daarom 

aan u willen vragen met de bouwer en de omwonenden in gesprek te gaan en alle 

problemen te inventariseren en te zien of er niet iets aan gedaan kan worden om de 

problemen op te lossen op zo’n manier dat het weer leefbaar wordt. 
 

Graag hoor ik van u, 

 

Mvrgr, 

Marielys Roos 

Hart voor Bloemendaal 

 


